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Mindome Ltd., United States, 2008. Paperback. Condition: New. Language: English . Brand New Book ***** Print on Demand *****.100 unique hand-
made puzzles plus monster puzzle bonus. Tredoku is a new puzzle based on the rules of classic sudoku but takes you to a whole new playing
experience. The game has an infinite number of shape possibilities - breaking out from the 3x3 square of the original game. This new game
challenges both your logic abilities and your visual perception at the same time using unique 3D shapes. This book is for those who are familiar with
sudoku rules. Enjoy! 100 unique puzzles fait a main plus un monstre puzzle bonus. Tredoku est un nouveau puzzle bas sur les rgles de classique
Sudoku mais vous amne une nouvelle exprience de jouer. Tredoku permet la cration de formes infinies par | association de la logique spatiale et d
effets d optique. Il explore de nouvelles possibilits en utilisant trois dimensions spatiales, la diffrence des puzzles plats commercialiss aujourd hui. Ce
livre est pour ceux qui sont familiers avec les rgles de soduku. Amusez-vous!.
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